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Zápis č. 15 
 

z jednání Komise pro zdravotnictví a Nemocnici Na Františku 

 
Rady MČ Praha 1 

 
 
Datum jednání: 06.06.2024 (začátek 16:00 hod., konec 17:30 hod.)  
 
Přítomni: Antonín Berdych, Jan Votoček, Naďa Řehák Müllerová, Dubravka 
Jaganjacová, Petr Hejma, Valerie Clare Talacková, Štefan Vítko 
 
Stálí hosté: X 
 
Omluveni: Jana Sobotková, Jaroslav Štrof, David Erhart, Jana Příhodová 
 
Neomluveni: X 
 
Hosté: Michal Müller, Radka Pešková, Peter Pažitný 
 
Zapsal: Michal Kadlec   
 
  
 
 PROGRAM: 
 

1. Zahájení jednání, odsouhlasení programu, určení ověřovatele zápisu, schválení 
zápisu č. 14 

2. Termíny jednání komise na II. pololetí 2024 
3. Spolupráce s Fakultou managementu VŠE 
4. Informace od pana radního Müllera 
5. Ostraha polikliniky Palackého 
6. Různé 

 
 
 
1. Zahájení jednání, odsouhlasení programu, určení ověřovatele zápisu, 
schválení zápisu č. 14 
 
Pan předseda zahájil jednání komise v 16 hodin, přivítal její členy a přítomné hosty. 
Přítomno je 5 členů komise; komise je usnášeníschopná.  
 
Program jednání byl schválen ve výše uvedeném znění. Ověřovatelem zápisu č. 15 
byl navržen J. Votoček. K zápisu č. 14 nebyly vzneseny žádné připomínky, je tedy 
považován za schválený. 
 
V 16:05 hod. přišla P. Talacková, v 16:06 hod. P. Hejma; přítomno je 7 členů komise.  
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2. Termíny jednání komise na II. pololetí 2024 
 
Termíny jednání komise na II. pololetí jsou následující: 

 26. září 2024 
 17. října 2024 
 7. listopadu 2024 
 12. prosince 2024 

 
 
 
3. Spolupráce s Fakultou managementu VŠE 
 
K bodu jednání pronesl úvodní slovo pan radní Müller. Městská část navázala v říjnu 
2022 spolupráci s VŠE. Cílem této spolupráce je zhodnocení ekonomického stavu 
nemocnice, z něhož by měla vzejít doporučení, jak ekonomickou situaci zlepšovat. 
Hodnocení i doporučení by měly mít přesah do roviny metropolitního zdravotnictví 
(struktura zdravotní péče). Na projektu nyní pracuje pan doc. Peter Pažitný z Fakulty 
managementu VŠE, který byl na jednání komise přizván. Na projektu původně 
pracovala Fakulta managementu v Jindřichově Hradci; pražská pobočka projekt 
převzala v březnu letošního roku. Doc. Pažitný kvitoval spolupráci s Ing. Peškovou; 
ocenil nový reporting zdravotně-ekonomických dat NNF, který je srovnatelný se 
soukromými zdravotnickými subjekty. Na veřejný sektor můžeme dokonce hovořit o 
datovém nadstandardu. 
 
Doc. Pažitný uvedl, že v první fázi bude provedena analýza DEA (data envelompent 
analysis), která spočívá v hledání šampiónů mezi jednotlivými odděleními a poukazuje 
na mezery efektivnosti. V případě potřeby budou využity i jiné výzkumné metody. 
Následně bude ve 2. fázi bude vyhodnocována pozice NNF v rámci zdravotnictví velké 
Prahy. Do konce roku by měla být na ÚZISu dostupná produkční data za ostatní 
pražské nemocnice, aby mohla být provedena jejich následná komparace. Komplexní 
data za celou ČR jsou v tuto chvíli dostupná pouze za porodnictví. Poté bude 
následovat 3. fáze, která je vázána na rozvoj nemocnice a schválenou koncepci. Za 
pomoci benchmarkingu budou výsledky NNF porovnávány s jinými srovnatelnými 
zdravotnickými provozy.  
 
Pan předseda oceňuje smysluplnost projektu pro zřizovatele, objektivitu a zejména 
definici příležitostí a možností rozvoje nemocnice. P. Hejma ocenil přístup VŠE 
k projektu a doporučil spolupráci více rozvinout. Nabízí pomoc a svou spoluúčast na 
projektu. Pan radní doplnil informaci, že hodnota kontraktu činí 45 tis. Kč na prvotní 
analýzu a další spolupráce bude hrazena hodinovou sazbou dle smlouvy. Následovala 
krátká diskuze o variantách benchmarkingu v rámci výzkumu (nemocnice obdobného 
charakteru).  
 
Závěrem bylo domluveno, že s dílčími závěry bude komise seznámena na podzim; 
dílčí skupina by se mohla sejít ještě v červnu.   
 
V 16:35 hod. z jednání odešli doc. Pažitný a Ing. Pešková.  
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4. Informace od pana radního Müllera 
   

 Posun v jednání s MHMP v oblasti finanční participace na chodu nemocnice: 
pan ředitel i pan náměstek se zúčastnili jednání Zdravotního výboru HMP, který 
žádost Prahy 1 o příspěvek na provoz nemocnice ve výši 20 mil. Kč na první 
pololetí podpořil. Dotaci na provoz následně podpořila Rada HMP a ZHMP. 
V brzké době by měla být domluvena spolupráce s HMP; měla by vzniknout 
Správní rada NNF (kontrolní orgán), kde by měli být také zástupci hlavního 
města. Hlavní město by tak mělo mít vliv na fungování nemocnice. 
 

 V brzké době bude vypsáno výběrové řízení na správu polikliniky Palackého. 
 

 Na září 2024 je plánováno rozšíření zubní pohotovosti v NNF o další křeslo. 
Stomatologická pohotovost je hojně využívaná také dětskými pacienty. 
  

  J. Votoček připomněl otázku výstavby garáží v souvislosti s rekonstrukcí 
Dvořákova nábřeží. Pan předseda navrhl na zářijové jednání pozvat pana 
radního pro investice. Pan radní se v této záležitosti nakontaktuje s příslušnými 
zástupci HMP. 

 
  
 
5. Ostraha polikliniky Palackého 
 
Komisi pro zdravotnictví byly Odborem technické a majetkové správy předloženy 
k projednání podklady k výběrovému řízení na ostrahu polikliniky. Stávající firma byla 
vysoutěžena na nejnižší cenu v režimu zakázky malého rozsahu. Zakázka nemůže 
zaručit zásadu sociálně odpovědného zadávání, neboť odměna nemůže pokrýt 
zaručenou mzdu pracovníků ostrahy. Tomu odpovídá i kvalita odváděné práce. 
Záležitost byla včera projednána také na Komisi obecního majetku, která doporučila 
vypsat veřejnou zakázku dle předložené dokumentace s přihlédnutím ke kvalitě 
poskytovaných služeb.  
 
Pan radní uvedl, že zakázku není možné soutěžit pouze na nejnižší cenu, neboť se 
může stát, že zakázku vyhraje firma, které budeme platit nižší hodinovou taxu než je 
minimální hodinová mzda.  
 
OTMS navrhuje, aby nabídková cena činila 70 % váhy, garantovaná hrubá mzda 
strážného 10 % váhy a reference dodavatele 20 %.    
 
Po rekonstrukci vestibulu se uvažuje o spojení vrátnice s recepcí. Náklady na ostrahu 
platí MČ sama; nepřenáší se na nájemce polikliniky. V tuto chvíli stojí MČ ostraha cca 
100,- Kč/hodinu; po uvažovaných změnách by to mělo být 200 – 240 Kč/hod. 
 
V. C. Talacková doporučila navýšit váhu garantované hrubé mzdy strážného.  
 
Členové komise se shodují v tom, že ostraha polikliniky má v první řadě plnit svou 
funkci, tj. zajišťovat bezpečí v rámci celé budovy. Ostraha má také zvyšovat komfort a 
kvalitu služeb v poliklinice a cena nemá být jediným hodnotícím kritériem veřejné 
zakázky na ostrahu objektu.  



4 
 

P. Hejma uvedl, že třeba brát v potaz také vliv zakázky na celkovou ekonomiku 
budovy; hospodaření by mohlo skončit ve ztrátě.      
 
Pan předseda konstatoval, že v rámci polikliniky je třeba urychlit všechny očekávané 
změny – rekonstrukce pasáže, stavba původní vestavby, snížení energetické 
náročnosti budovy… 
 
V. C. Talacková navrhla v rámci hodnotících kritérií prohodit váhu garantované hrubé 
mzdy strážného a reference dodavatele a navrhla následující usnesení:  
 

Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF doporučuje u veřejné zakázky na ostrahu 
polikliniky Palackého, aby byla hodnotící kritéria nastavena následovně: 
nabídková cena 70 %, garantovaná hrubá mzda strážného 20 % a reference 
dodavatele 10 %. 
 
Hlasování: 
Pro: 2     Proti: 4     Zdržel se: 1 
NESCHVÁLENO 

 
 
Komise následně přijala toto usnesení, pro které hlasovali všichni členové komise 
s výhradou V. C. Talackové, která považuje za prioritu zvýšení mezd ostrahy.  
 

Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF bere na vědomí informaci o záměru OTMS 
přesoutěžit zakázku na ostrahu budovy polikliniky Palackého.  
Komise pro zdravotnictví podporuje, aby u výběrového řízení byla zohledněna i 
jiná hodnotící kritéria než nejnižší cena. 
Komise konstatuje, že budova polikliniky vyžaduje také další dílčí změny ze 
strany OTMS, přičemž ostraha budovy není z hlediska zdravotní péče a kvality 
fungování celého objektu prioritní.   
 
Hlasování: 
Pro: 7     Proti: 0     Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 

 
 
 
6. Různé 
 
V rámci bodu různé nebylo předloženo nic k projednání.  
 
 
Jednání bylo ukončeno v 17:30 hod. 
 
Zápis sepsán dne: 19.06.2024 
 
Předáno k ověření dne: 19.06.2024 
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Zapsal: Michal Kadlec 
 
 
Ověřeno dne:  
 
 
         ověřovatel zápisu:      předseda komise:  
  
 
  
…………………………………..      ………………………………….. 
  Mgr. Naďa Řehák Müllerová      Bc. Antonín Berdych 


